
Odpověď na interpelaci pana zastupitele Radka Vondry (odpovídá paní místostarostka Soňa 
Tománková) 

 

Vážený pane Vondro, 

reaguji na Vámi položené dotazy při 7. jednání ZMČ Praha 14 k současné situaci a plánům v 
území „zóna Lednická" a „Broumarská sever a břehy Kyjského rybníka": 

Zóna Lednická: 
Celé území by mělo být řešeno komplexně jako jeden funkční celek, což deklaruje Memorandem 
ke společnému postupu při naplňování projektu „Transformace území ul. Lednická" z roku 2015 
mezi MČ Praha 14 a dotčenými vlastníky. 
Jeden z vlastníků bohužel před časem zemřel a teprve nedávno bylo ukončeno jeho dědické 
řízení. Vzhledem k novým vlastnickým vztahům a nejednotným názorům některých z vlastníků, je 
situace komplikovaná. Vedení MČ Praha 14 nadále považuje za důležité pokračovat v jednání se 
všemi vlastníky a najít takové podmínky, které by byly akceptovatelné pro všechny strany. 

Broumarská - sever: 
Pozemky ve správě MČ Praha 14 severně od ulice Broumarská jsou dlouhodobě uvažovány pro 
občanskou vybavenost, přičemž MČ disponuje projektovou dokumentací s platným stavebním 
povolením na projekt biotopového koupaliště s hřištěm pro volnočasové aktivity. V současné 
době se vedení MČ snaží o získání finančních prostředků pro možnou realizaci projektu. 

Břehy Kyjského rybníka: 
MČ disponuje studií Revitalizace břehů Kyjského rybníka z roku 2016. Ačkoli je tato studie 
vyhotovena „teprve" před 8 lety, došlo hned k několika zásadním změnám, které vyvolávají 
potřebu po jejím přepracování či aktualizaci. 
Zcela nejdůležitější změnou v území je plán výstavby vysokorychlostní trati (VRT), kdy na hlavní 
trati Praha-Kolín, vedoucí přes železniční zastávku Praha - Kyje, bude přidána čtvrtá kolej. Tato 
skutečnost velmi výrazně ovlivňuje celé území, například pohybem těžké techniky v době 
realizace, přesunem železniční zastávky Praha Kyje včetně současného podchodu, potřebným 
rozšiřováním mostů a náspu mezi nimi, či nutnou úpravou protihlukových opatření a úprav 
pěších provazeb. — 
Dalšími z podstatných změn je úspěšný projekt participativního rozpočtu „Molo u Kyjského 
rybnika", který by měl být realizován již v příštím roce a se kterým původní studie nepočítá, či 
skutečnost, že jsme při zpracovávání nového strategického plánu rozvoje MČ zaznamenali 
nemalý zájem o jiné řešení veřejného osvětlení novými technologiemi v nejbližším okolí rybníka. 
Jistě mi dáte za pravdu, že Kyjský rybník a jeho nejbližší okolí patří mezi významná a důležitá 
místa Prahy 14 a zaslouží si nejen studii, ale i následnou realizaci, která bude reflektovat všechny 
současné potřeby území. 

S pozdravem 

Soňa Tománková 


